



The City of Ottawa, in collaboration with community partners,  
cordially invites you to attend the

***2018 COMMUNITY EMPLOYMENT AND RESOURCE FAIR***

Wednesday, May 9th 2018

Jim Durrell Complex 1264 Walkley Road

1:30 p.m. to 4:30 p.m.

What is the goal of the Resource Fair?

The “2018 COMMUNITY EMPLOYMENT AND RESOURCE FAIR” will bring together local private sector employers and community members (youth and adults) seeking employment, share information on career opportunities and information about the social and health resources available in the community (South end, with a focus on the Heatherington neighbourhood).

For more information and R.S.V.P., please contact Mohamud Hassan.

Email: [Mohamud.Hassan@Ottawa.ca](mailto:Mohamud.Hassan@Ottawa.ca)

Thanks for your participation in making this event successful!



La Ville d'Ottawa, en collaboration avec ses partenaires  
communautaires, vous invite cordialement  
à participer à la

***FOIRE COMMUNAUTAIRE D'EMPLOIS ET DE RESSOURCES 2018***

Mercredi 9 mai 2018  
Complexe Jim-Durrell, 1265, chemin Walkley  
de 13 h 30 à 16 h 30

Quel est l'objectif du Salon?

La « *FOIRE COMMUNAUTAIRE D'EMPLOIS ET DE RESSOURCES 2018* » vise à réunir les employeurs du secteur privé de la région et les candidats à l'emploi, jeunes et adultes, et à partager de l'information sur les perspectives d'emploi et sur les ressources communautaires et de santé offertes dans la communauté (partie sud d'Ottawa, avec un focus sur le quartier Heatherington).

Pour en savoir plus et confirmer votre participation, veuillez  
communiquer avec Mohamud Hassan.

Courriel : [Mohamud.Hassan@Ottawa.ca](mailto:Mohamud.Hassan@Ottawa.ca)

Merci de collaborer au succès de ce évènement!